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Koosolekut juhatas Lagedi Kooli kooliosa hoolekogu esimees Marko Petron  
Protokollis Svetlana Soosalu 
Hoolekogu koosolekust võtsid osa: Piia Kaarli (hoolekogu aseesimees), , Vallo 
Tonsiver (lastevanemate esindaja), Kai Kass (lastevanemate esindaja), Kai Lasn 
Rae valla esindaja),  Imbi Orav (Lagedi Kooli direktor), Aadi Potter (vilistlaste 
esindaja),   

Puudus: Ursula Pajumäe (õpilaste esindaja) 

Päevakord kinnitati järgmiselt: 

 

1. Hoolekogu esimehe võimalik vahetamine 

2. Eelarve tutvustamine 

3. Õppekorralduse tutvustus 2017/2018 õa 

4. Lagedi Lasteaia kolimine ja sellega seotud kooli laienemine 

5. Muud teemad 

 
1. Hoolekogu esimehe võimalik vahetamine 

Ettepanek:  
Hoolekogu esimehe vahetamine – ettepaneku tegi Marko Petron.  

 
Otsus: Marko Petron on nõus jätkama hoolekogu esimehena viimast aastat, 
käesoleval õppeaastal. Järgmisel õppeaastal arutatakse uuesti uue hoolekogu 
esimehe valimise teemat. 
 
2. Eelarve tutvustamine 
  
Imbi Orav tutvustas sügisel esitatud eelarvet. 
Pikemalt peatuti järgmistel punktidel: 

• Infotehnoloogia (lauaarvutite uuendamine, arvutiklassi kolimine); 
• Inventar (mööbli soetamine vabanevatesse lasteaiaruumidesse, 

puhastusseadmete rent, paljundusmasina rent, jne); 
• Lauatelefonide muretsemine või vahetus; 
• Õppevahendite ja koolituste kulud; 
• Õppekäigud; 

Kool saab veidi tulu - ruumide rent, õpilaspäevikute ja koolimütside müük. Hetkel 
saavad I klassi lapsed kooli poolt kingituseks kooli logoga õpilaspäeviku. 
 
Ettepanek:  
I klassi õpilased võiksid saada kooli poolt kingituseks koolimütsi ja sellega seoses 
võiks olla kooli eelarvesse sisse kirjutatud antud rida (Aadi Potteri ettepanek). 
 
Otsus: Hoolekogu toetab ettepanekut. 



 

 
3. Õppekorralduse tutvustus 2017/2018 õa 
 

• I kooliastme oskusainetes (käeline tegevus, kehaline kasvatus, muusika) on 
võetud kasutusele sõnaline hindamine. 

• 3A klassis ei ole klassijuhatajaks enam klassiõpetaja. Lapsi õpetavad 
aineõpetajad.  

• Töötab väikeklass (2 õpilast – üks seitsmendast ja üks kaheksandast klassist) 
• Jätkame osalemist Erasmus+ projektis (õpetajate keelekoolitused) 
• Kavandatud loodusainete õppekäigud ja nende jätkamine.  
• Õpilaste üldkogunemised toimuvad üle kahe nädala esmaspäeviti. 

Otsus: Võtta teadmiseks. 
 
4. Lagedi Lasteaia kolimine ja sellega seotud kooli laienemine 
 

• Seoses lasteaia kolimisega kolib ära ka kooli söökla. Hetkel otsitakse inimest, 
kes hakkab lasteaiast tooma kooli lõunasööki (vahemaa on umbes 500 
meetrit).  

Otsus: Võtta teadmiseks ning võimalusel aitame otsida lahendusi prooblemile. 
 

• Kuidas hakkab toimuma lasteaia kolimine? Arutatakse erinevaid kolimise 
võimalusi. 

Ettepanek: Hoolekogu on oodatud talgutele. 
 
Otsus: Hoolekogu tuleb võimalusel appi. 
 
5. Muud teemad. 
 

• Puidutöö materjali vajadus. 
Koolil ei ole vajalikke tehnoloogiaõpetuse töömaterjale ja vajatakse abi nende 
soetamisel (puit, traat, jne).  
Koolidirektori küsimus – kas kooli hoolekogu saab selles osas aidata? 
 
Ettepanek: Pöörduda antud küsimusega kooli lastevanemate poole Stuudiumi 
kaudu. 
 
Otsus: Toetame ettepanekut. Kooli juhtkond uurib täpsemalt mida on vaja ning 
lapsevanemaid informeeritakse Stuudiumi kaudu. 
 

• Eneli Niinepuu pöördumine – poiste tööõpetus, Lagedi Sild 
Arutelu Lagedi silla ohtlikkusest lastele ja jalakäijatele.  
 
Ettepanek: Koostada pöördumine Lagedi silla renoveerimise asjus. 
 
Otsus: Toetame ettepanekut. 
Marko Petron koostab Kooli hoolekogu nimel pöördumise valda. 
 

• Uus koosolek toimub jaanuaris 2018. 
 
 
Juhatas        Protokollis 
Marko Petron       Svetlana Soosalu 
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